
Emmalund verksamhetsberättelse 2023

På årsmötet hade valberedningen fått fram en person som valdes på 2 år, två personer trädde fram som frivilliga

för att fylla upp de platser som behövdes.

Första tiden som ledamöter var intensiv. På kort tid försökte vi sätta oss in i både styrelse och områdesarbete.

Det handlade bland annat om styrelsens ekonomi, områdets ekonomi och skötsel av våra områden.

● Även i år har vi haft uppsamling av fallfrukt i containrar. Detta år räckte det med 1 tömning.

Containern togs bort i samband med rivningen av expeditionen.

● I verksamhetsplanen 2023 var planen att förbereda rivning och ev. riva invändigt av befintlig

expedition. Området valde att även riva utvändigt. Vi hann inte klart och stommen står kvar.

Planeringen och ansökan av bygglov kring nya expeditionen som också var med på

verksamhetsplanen får vi ta med in i 2024 då detta inte hunnits med.

Så länge det inte finns ett bygglovför den gula stugan som står på grönytan Äpplevägen vid

servicehuset får den inte nyttjas.

● Vi har haft en del kostnader för reparationer för området så som våra bilgrindar.

● Vi har gjort ett försök att harva två gångar. Med hjälp av vår sommarpersonal så togs allt uppharvat

material upp och gångarna jämnades till. Tyvärr så verkar inte metoden att harva gatorna gjort någon

större skillnad på ogräset.

● Tyvärr drabbas vi av inbrott och skadegörelse under hösten. Viktigt att vi fortsätter anmäla både till

polisen och kommunen.

● Den 29 april anordnade området en uppskattad repris från föregående år: en gemensam uppsamling

och bortkörning av kompostmaterial.

● Vår städdag genomfördes den 7 maj som vanligt tillsammans med fritidsföreningen.

● Nya barnbryggan började byggas i början av maj och den 17:e maj sjösattes den.

Fritidsföreningen höll i planering, inköp och genomförande. Kostnaden delades mellan Området,

frivilliga och fritidsföreningen.

● Informationskuren vid grind 1 och anslagstavlan vid grind 2 en uppfräschning.

● Plantbytardag 13 maj där flera plantor fick nya hem.

● Områdesmötet genomfördes 21 maj. Det informerades bl.a. att återvinningskärl för glas inte längre

kommer finnas på området. Samt att Tekniska Verken inte längre åker in och hämtar hushållssopor

utan vi medlemmar får hjälpas åt att dra ut sopkärlen utanför grinden. På mötet röstades igenom inför

2024 att varje lott får ett parkeringskort.

● Skyltar rörande information till SOS sattes upp vid flera bryggor, alla anslagstavlor och servicehus för

att underlätta om någon behöver ringa efter hjälp.

● Områdessyner på området har genomförts.Det visade sig att häckhöjder och ogräsrensning i gångarna

behöver förbättras. En förändring från tidigare år var att enskild medlem kunde komma till

expeditionen för att få återkoppling om just sin lott.

● Den 10 augusti hölls det årliga mötet för nya medlemmar

Under hösten valde en av oss ordinarie ledamöter att avgå. Detta skapade många frågor och funderingar hos er

medlemmar. Den 13 november bjöds därför området in till ett möte där föreningens struktur gicks igenom och

det tydliggjordes att budget och verksamhetsplan som röstas igenom på årsmötet går hand i hand och görs



avsteg från verksamhetsplanen går man formellt emot ett årsmötesbeslut samt att beslutet även kan påverka

lagd budget. Sen blev det fritt fram för frågor. Ett 20-tal medlemmar besökte mötet

Vi vill tacka alla medlemmar, Fritidsföreningen och områdesgruppen för ert engagemang det gånga

året och ser fram emot en ny koloni säsong!


